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Abstract :

In the context of the implementation of the instructions of the President of the Republic to the
Government of the Republic of Algeria, the divorced women of the incubators of children in Algeria
face several problems in obtaining maintenance for their maintenance, because of the father's refusal
to pay or inability to pay the maintenance. On the occasion of the International Women's Day in 2014,
under which it was possible to consider the establishment of a fund for divorced women incubators.
The law (15/01) of 04/01/2015 establishing the alimony fund was issued. Was it indeed an incubator
of their dignity and a true guardian of their rights?

Key words: Pregnant Women Incubator, Kindergarten Child, Alimony Fund, Directorate of Social
Activity.

Résumé:

les femmes face a répudiée incubateurs pour les enfants en Algérie, plusieurs problemes dans la
collecte de l'entretien des personnes a charge, parce que le pére a refusé de payer la pension
alimentaire ou de l'incapacité ainsi, et créé a la suite de cette souffrance, la soi-disant «une pension
alimentaire fonds «et dans le cadre de la mise en ceuvre des instructions du Président de la République,
qui gouvernement a l'occasion de la donnée: journée internationale de la femme en 2014, en vertu de
laquelle la possibilité de penser a la création d'un fonds spécial pour les femmes couveuses divorcées,
a promulgué la loi (1/15) de 04/01/2015 contenant le fonds de pension a été créé, est déja adopté la
vraie dignité et maintenir leurs droits ?

Mots-clés: baby-sitter femme divorcée, la garde des enfants, fonds de pension, la Direction générale
de l'activité sociale .
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